
Protokół Nr 44/2023  
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

 w Policach w dniu 8 maja 2023 roku 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
 

Zaproszeni goście: 
Zofia Pasik – Wydział OK 
 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Polic. 
4. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 1 
Przewodniczący Komisji Pan Radny Władysław Kosiorkiewicz otworzył posiedzenie komisji  
i powitał przybyłych. Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum.  
 
Ad. 2 
Członkowie komisji zatwierdzili przedstawiony przez Przewodniczącego porządek 
posiedzenia. 
 
Ad. 3 
W trakcie posiedzenia w dniu 8 maja 2023 roku Komisja Skarg, Wniosków i Petycji RM  
w Policach rozpatrywała zasadność skargi z dnia 10 stycznia 2023 roku na działalność 
Burmistrza Polic. W treści pisma skarżący zarzuca organowi wykonawczemu zaniechania  
w kwestii powołania Pełnomocnika Osób Niepełnosprawnych w Gminie Police. W ocenie 
skarżącego brak działań ze strony Burmistrza Polic nosi znamiona „pogardy dla osób 
niepełnosprawnych” i prowadzi do ich dalszego wykluczenia z życia Gminy. Z informacji 
wskazanych w treści pisma skarżący wskazuje brak udzielenia stosownej odpowiedzi do 14 
kwietnia 2023 roku. 
W toku weryfikacji zgromadzonych w tej sprawie materiałów komisja jednoznacznie 
stwierdziła prawidłowość procedury związanej z udzieleniem odpowiedzi na przedmiotowe 
zapytanie skarżącego. Pismem znak: OR.823.1.2023 z dnia 8 lutego 2023 roku Burmistrz Polic 
przekazał stosowne informacje w zakresie odnoszącym się wprost do przedmiotu zapytania. 
Skarżący został poinformowany, że stanowisko Pełnomocnika Ds. Osób niepełnosprawnych 
nie zostało wyodrębnione, ale zadania wymienione w artykule 7 ustawy z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym Gmina Police wykonuje przy pomocy Urzędu Miejskiego  
w Policach i gminnych jednostek organizacyjnych. Jednocześnie, pismem z dnia 16 marca 
2023 roku Burmistrz podtrzymał wskazane wcześniej stanowisko w przedmiotowej sprawie.  
 
W związku z powyższym, Przewodniczący Komisji SWiP RM w Policach postawił wniosek  
o uznanie skargi za bezzasadną. 
 
W głosowaniu jawnym udział wzięło trzech członków komisji.  



Za – 5, Przeciw – 0, Wstrzymuję się – 0 
 
Ad.4 
Przewodniczący Pan Radny Władysław Kosiorkiewicz podziękował zebranym i zamknął 
posiedzenie Komisji 
 
 
                                                                                            Przewodniczący Komisji  
 

Władysław Kosiorkiewicz 


